

# 吉隆坡/新加坡 (飞往) <mark>阿拉木图</mark>

当地晚餐

欢迎您与第一旅游畅游哈萨克斯坦。抵达后, 亲切导游迎接开始您在 世界上最 大的内陆国家, 世界第九大国的游览。

阿拉木图是哈萨克斯坦的一座城市, 位于该国东南部, 靠近吉尔吉斯斯坦边 境。这座城市是哈萨克斯坦的商业和文化中心,也是人口最多的城市之一

住宿 5\* Rixos Hotel or similar

# 阿拉木图 - 科尔萨伊湖

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

早餐于酒店享用。

游览科尔萨伊湖,是一组美丽的高山湖泊之一,也是该地区的旅游胜地之一。这 些湖泊以其清澈的水域、壮丽的自然景观和丰富的生物多样性而闻名。

午餐后,乘坐四驱车游览卡因迪湖,被誉为"海底森林"。这个湖泊是在1911年发 生的一场地震后形成的,当时地震触发了山体滑坡,形成了一个堰塞湖。

住宿 Koslay Nomads (Mountain Resort) or similar



#### 科尔萨伊湖 - 查林峡谷 - 阿拉木图

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

早餐于酒店享用。

查林峡谷中的城堡谷,这个区域以其奇特的岩石形态和壮观的景色而闻名,被形 象地描述为石头建筑物的遗址,因此得名"城堡谷"。这些岩石在数百万年的自然 侵蚀过程中形成了独特的形状,包括尖塔、峰顶和悬崖、给人一种仿佛置身于童 话般世界的感觉。

查林河,流经该国的查林峡谷地区。这条河流发源于阿拉泰山脉,然后流经查林 峡谷,最终在伊热克斯特中汇入伊热克河。查林河的水源主要来自雪水、冰川融 水和降雨, 河水清澈透明, 流经的景色壮丽迷人。

住宿 5\* Rixos Hotel or similar

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

早餐于酒店享用,随后开始您在阿拉木图的市区游览。

**28潘菲洛夫战士公园**,纪念在第二次世界大战期间英勇牺牲的28位潘菲洛夫战士 而命名。公园内有多座纪念碑和雕塑, 记录了这段历史, 并缅怀那些为了祖国献 出生命的英雄们。

**阿森松大教堂**,该市的标志性建筑之一。这座教堂以其历史和建筑风格著称,是 东正教的一座重要教堂。

国家乐器博物馆,展示和保护哈萨克斯坦传统音乐文化的重要场所。

<del>绿市场</del>,也被称为扎力诺克市场,是位于哈萨克斯坦阿拉木图市中心的一座历史 悠久的市场。这个市场是当地居民和游客的热门购物地点,以其丰富多样的新鲜 食品和传统手工艺品而闻名。

阿尔巴特步行街是哈萨克斯坦阿拉木图市最著名的步行街之一。这条街道不仅是 购物和休闲的好去处,也是体验当地文化和历史的绝佳场所。

住宿 5\* Rixos Hotel or similar



# 飞返美丽家园

#### 抵达美丽家园







#### Kuala lumpur / Singapore (Flight) Almaty

Dinner

Upon arrival, meet our friendly Tour Guide, begin your tour in Kazakhstan.

Almaty, Kazakhstan's largest metropolis, is set in the foothills of the Trans-Ili Alatau mountains. It served as the country's capital until 1997 and remains Kazakhstan's trading and cultural hub.

Transfer to Hotel check in.

Hotel 5\* Rixos Hotel or similar





# Almaty - Kolsay Lake

Hotel Breakfast, Local Lunch, Local Dinner

Breakfast at Hotel, Today, travel to Kosay Lakes.

Kolsay Lakes are a series of three alpine lakes located in the northern Tien Shan Mountains. They are known for their stunning natural beauty, with crystal-clear waters reflecting the surrounding peaks and forests.

After Lunch, visit Kaindy Lake by 4WD Jeep. also known as the "Birch Tree Lake," is a unique natural attraction

Hotel Koslay Nomads (Mountain Resort) or similar

Breakfast at hotel, Today enjoy day at Kolsay Lakes.



#### Kolsay Lakes - Charyn Canyon - Almaty

Hotel Breakfast, Local Lunch, Local Dinner

Valley of Castles at Charyn Canyon It is renowned for its striking rock formations, which resemble towers, columns, and other shapes, giving it the appearance of a me-

**Charyn River** plays a significant role in shaping the landscape of the region, as its erosive forces have carved the deep gorges and steep cliffs of the Charyn Canyon over millions of years. The river flows through the canyon, creating picturesque scenery and providing a source of water for the surrounding flora and fauna.

Continue travel back to Almaty overnight.

Hotel 5\* Rixos Hotel or similar



## Almaty

Hotel Breakfast, Local Lunch, Local Dinner

Park of 28 Panfilov Soldiers, Named in honor of the 28 soldiers of the Panfilov division, who were renowned for their bravery during World War II

Ascension Cathedral, also known as Zenkov Cathedral, is a striking architectural landmark

**Museum of Musical Instruments**, is a unique and fascinating destination that celebrates the rich musical heritage of Kazakhstan and other countries

**Green Bazaar**, It is a popular destination for both locals and tourists seeking to experience the authentic sights, sounds, and tastes of Kazakh culture

**Arbat Walking Street** is one of the most popular and lively pedestrian streets in Almaty, Kazakhstan. It is a bustling hub for shopping, dining, and entertainment, attracting both locals and tourists.

Hotel 5\* Rixos Hotel or similar





#### Almaty (Flight) Singapore / Kuala Lumpur

Hotel Breakfast

After Breakast, free until transfer to Airport.



# Arrive Home Sweet Home





# **Travel Information**

#### **Currency**

Kazakhstani Tenge

MYR 10.50 = (+/-) KZT 1,000

#### **Time Zone**

GMT +5 (3 hours ahead Malaysia Time)

#### Weather

Spring (Mar - May)  $6^{\circ}\text{C}$  -  $28^{\circ}\text{C}$ Summer (June - Aug)  $19^{\circ}\text{C}$  -  $36^{\circ}\text{C}$ Autumn (Sept - Nov)  $4^{\circ}\text{C}$  -  $29^{\circ}\text{C}$ Winter (Dec - Feb)  $2^{\circ}\text{C}$  -  $10^{\circ}\text{C}$ 

## Covid-19 Related

Tour Fare and itineraries are subject to change depending on each country's latest Covid-19 policies, local immigration policies and safety measures.

所有行程日期,价格及内容,依据各国2019冠病入境的最 新政策与措施,进而调正。

# **ADDITIONAL CONDITIONS:**

- 1. Tours are conducted in English Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. Confirm depart group minimum 10 person

#### TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight details or lost of baggages.

#### **TERMS & CONDITIONS:**

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit <code>http://www.top-one.com.my/more/tnc</code> .
- 5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
- 6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

# 配套基本条款

- 1. 所有行程景点以英语讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

#### 旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起), 并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险-出发前,建议您购买全面的旅游保险。

#### 条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定, 恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行 程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

# 第一旅游机构(马)有限公司

Reg no. 153982-T KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 M info.molek@top-one.com.my

#### Contact :

联系:

update: 6 June 2024 10:09 am